

新濠天地水上匯演「水舞間」門票

The Water-based Show 'The House of Dancing Water'



THE HOUSE of
DANCING
WATER



\$520起 (張)

全球最大型之水上匯演「水舞間」將於2010年9月17日盛大公演。由新濠天地呈獻並由Franco Dragone娛樂集團製作的大型水上匯演。

匯演的總投資金額高達兩億五千萬美元，特別是匯演場地-水舞間劇院-所建造的世界最大泳池。

大約70分鐘的「水舞間」水上匯演，敘述一個的震撼人心、超越時空的史詩式愛情故事。

The world's largest water-based show 'The House of Dancing Water' will commence from September 17, 2010.

The Show is a production by Franco Dragone Entertainment Group at City of Dreams, created and directed by Franco Dragone.

US\$250 million was invested in the show and is set to perform in a purpose-built theater, the Dancing Water Theater with

the worlds largest commercial pool. 'The House of Dancing Water' is a 70mins shown which performs an epic story that transcends time and space.

「水舞間」 'The House of Dancing Water'		C 區 Reserve 原價\$580	B 區 Reserve 原價\$780	A 區 Reserve 原價\$980
成人 Adult (12歲以上 Above the age of 12)	星期一， 四， - 五	\$520	\$660	\$800
	星期六 及日	\$540	\$700	\$830
表演日期 Show Date: 星期一及四至日 (如與本公司訂購任何旅遊套票C區門票均可低至85折優惠) 不適用日期: 星期二及三				

備註 / Terms & conditions :

- 有效期至 2018 年 03 月 31 日

Package prices are valid until 31-MAR-2018

- 表演日期設於星期四至一 (請參考 www.thehouseofdancingwater.com 的表演日期)

The Show is available from Thu to Mpm (Please refer to the show schedule at www.thehouseofdancingwater.com)

- 必須最少於出發前五個工作天預訂 Reservation should be made at least 3 days before departure

- 船位及表演門票需視乎供應情況而定 Ferry ticket and show ticket are subject to availability

- 所有為客人代訂的旅遊產品，服務細則均以有關供應商所列之條款為準。

All reservations for travel related products are subject to the terms and conditions imposed by the service providers.

- 門票確認後不能更改、轉讓或退還已繳款項

All payments are non-changeable, non-transferable & non-refundable once confirmed

- 本公司保留更改以上資料及價格之權利而無須預先通知

The above information & prices are subject to change without prior notice

- 以上價格只供參考，最終價格以確認時為準 Prices are not guaranteed until packages are confirmed

Last updated: 01JAN18

搵房2
一站式服務

查詢專線



2311 8948

牌照號碼: 352610

地址: 九龍尖沙咀金巴厘道25號長利商業大廈1201室

Email: reservation@hotel002.com

<http://www.hotel002.com>

中銀 012 6771 0276817 匯豐 127 832749 838

* 上述價格只供參考，已交易時為準，套票必須2人同行及未包括任何稅項 *